
SABIEDRĪBAS „LATVIJAS AIRĒŠANAS FEDERĀCIJA” 
vienotais reģ. Nr.40008022792 

valdes sēdes protokols Nr.5_24/03/2022 

 

Attālinati – MS Teams 

2022.gada 24. marts 

Plkst. 8:00-10:15 

 

Biedrības “Latvijas Airēšanas federācija” (turpmāk - LAF) 2022. gada 24. martā 

valdes sēdē piedalās 6 (seši) balsstiesīgie LAF valdes locekļi, tādējādi sapulce, saskaņā ar 

LAF statūtiem, ir lemttiesīga.  

 

Valdes sēdē ar balsstiesībām piedalās LAF valdes locekļi:  

Henrijs Bukavs- Prezidents; 

Kristaps Igars- Viceprezidents; 

Evita Jaunbauere- Ģenerālsekretāre; 

Edgars Gramsts- Tiesnešu komisijas vadītājs; 

Kalvis Kazaks- Inventāra komisijas vadītājs; 

Kristīne Putiņa- Sportistu un veterānu (Master) komisijas vadītāja 

 

 

Valdes sēdes dienas kārtībā:  

 

1) LAF 2022 gada budžeta apstiprināšana 

Diskusija starp LAF Valdi par  iesniegto 2022 gada budžetu. E. Jaunbauere , K. Putniuņa un 

K. Kazāks sniedz ierosinājumus. Valde konceptuāli atbalsta 2022. gada budžeta sadalījumu, 

ievērojot LSFP prasības par budžeta sadales kritērijiem – vismaz 30% bērnu un jauniešu 

sportam, 20% limits administratīvajiem izdevumiem. H. Bukavs apņemas sazināties ar LSFP 

un tad iesniedz Valdes locekļiem epastā balsošanai gala budžeta projektu ar 

komentāriem/labojumiem. 

 

2) LAF kopsapulces datuma noteikšana 

Covid 19 apstākļu dēļ gada pārskata iesniegšana ir pagarināta līdz 30.06.2022, kas pieļauj 

plānotā termiņa pagarināšanu. 

Lēmums: Par LAF kopsapulces datums paliek 09/04/2022, ja revidenti līdz piektdienai 

apstiprina, ka var sniegt revīzijas lēmumu un visi pieprasītie dokumenti no LAF puses 

iesniegti. Ja tomēr nevar, tad pārcelt par 1-2 nedēļu vēlāk. 

 

3) Atlases Kritēriju apstiprināšana Latvijas izlases dalībai Starptautiskās 

sacensībās 

K. Putniņa komentē par atlases kritēriju noteikšanu, atsaucoties uz treneru Komisijas 

ieteikumiem. Valde apspriež kritērijus un to piemērošanu un vienojas: 

- procents , kas tiek noņemts no etalona rādītājiem 

(K. Putniņa sagatavo rezultātus 5 gadu periodā, lai Valde var pieņemt lēmumu par 

samazinājuma procentu)  



- laika apstākļu ietekmes procents , kas tiek pievienots/atņemts ( maksimums +/- 2% ) kā 

korekcija, kuras precīzo apmēru pieņem uz vietas sacensību dienā Treneru un LAF pārstāvja 

( Tiesnešu Komisijas vadītājs) kopējā lēmumā 

Papildus Atlases kritēriji nosaka ka citas Latvijas komandas/sportisti ( atlases dalībnieki) var 

braukt par saviem līdzekļiem, ja izpilda papildus -4% kritēriju. 

LAF finansējums tiek piešķirts U19/U23 EČ un U19/U23 PČ labākai komandai. 

 

4) Latvijas airēšanas  izlases formas tērpi. 

K. Putniņa informē par sporta tērpu izstrādes gaitu, tikšanos ar ražotāju. 

Ražotājs izstrādās dizainu un piedāvās versijas. Ražošanas laiks 14 dienas. 

Diskusija par sporta tērpu pasūtīšanu, kārtību, cenām.  

K. Putniņa atbildīga par piedāvājuma saņemšanu no sporta tērpu ražotāja un nosūtīšanas LAF 

Valdei un airētājiem lai saprastu vai iespējams saņemt labāku cenu , apzinot Latvijas sporta 

tērpu iegādes interesi starp airētājiem. Termiņš- dizaina, izmēru un cenu atsūtīšanai – ideālā 

gadījumā tā lai var paspēt startēt ar jaunajiem tērpiem jau pirmajās EČ sacensībās. 

  

5) LAF Lielā talka 30/04 

H. Bukavs jautā par talkas nepieciešamību Lielupes finiša zonā. Diskusija par laiku un vietu. 

Nolemts 1h pēc sacensību apbalvošanas tiekties Lielupes finiša zona. K. Putniņa sarunā 

grābekļus, E. Janbauere sarunā zupu, K. Igars sarunā talkas vietu un paņem 

maisus/materiālus. 

 

6) Be Active pludmales spēles un Piekrastes airēšanas demonstrācija 

H. Bukavs- informē, ka LAF tā būtu laba iespēja piedalīties pasākumā un demonstrēt 

piekrastes laivas, paraugdemonstrējumus vai mini sacensības starp 2-4 laivām, ja LAF biedri 

izrādīs vēlmi startēt ar savu ekipējumu. H. Bukavs informē, ka varētu runāt arī ar Filippi 

rūpnīcu, ka laivas ceļi no Itālijas uz Latviju un Igauniju, ja ir interese ražotājam attīstīt šo 

sporta veidu un sadarboties ar LAF un Pašvaldību. 

Viceprezidents K. Igars uzņemas šī projekta organizēšanu un sazināšanos ar LSFP, Ventspils 

pašvaldības sporta skolu un RAK un Airusports pārstāvjiem par dalību Be Active Pludmales 

spēlēs. 

 

7) Citi jautājumi 

Valde vienojas par LAF sacensību Covid 19 protokola papildināšanu, ņemot vērā jaunos 

Covid 19 noteikumus no 1. Aprīļa. 

 

 

LAF prezidents: 

______________________________Henrijs Bukavs  

 

Valdes sēdes protokoliste: 

______________________________Evita Jaunbauere 


